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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

SDRUŢENÍ TJ SOKOL RADIM 

 

Konaného dne:  čtvrtek, 5.1.2012 

 

V zasedací místnosti: Klubovna TJ Sokol Radim 

 

Od: 20,00 

 

Do: 22,00 

 

Přítomni:  Štěpánka Kořínková, Martina Říhová, Petra Macáková, Pavel Míka, 

Petr Kořínek, Lukáš Karban 

 

Omluveni:  Hana Křelinová, Karel Stříbrný 

 

Neomluveni:   0 

 

Hosté:  0 

 

 

Vzhledem k účasti je shromáždění členů usnášeníschopné 
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Byl navrţen následující PROGRAM: 

 

1. Zahájení 

2. Informace členů, oddílů 

3. Finanční stav k 31.12.2011 

4. Zajištění místa pro konání letního dětského tábora  

5. Kurz trenéra III. Výkonnostní třídy ve volejbale 

6. Plánované akce 

7. Otevření Sportovního klubu 

8. Termín výroční schůze 

9. Závěr 

 

 

 

 

 

Hlasování o navrhovaném programu: 

Pro: 6 

Proti: 0 

Zdrţeli se hlasování: 0 

 

 

Navržený program byl schválen. 
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1. Zahájení 

Schůzi zahájila předsedkyně Š. Kořínková. 

 

2. Informace členů, oddílů: 

Š. Kořínková informovala o: 

 Mikulášské besídce (3.12.2011) , která se letos poprvé konala ve 

sportovní hale. Zúčastnilo se jí asi 15 dětí. 

 Dětské soutěţi v přehazované. V okrese jsou 3 druţstva, zápasy se hrají 

turnajově a naše druţstvo se umisťuje na 2. místě. 

 Dětském šestkovém volejbalu. Naše druţstvo vede okresní soutěţ. 

 Ples TJ Sokol Radim se koná  v sobotu 28. 1. 2012 od 20.00 hod. 

v hostinci ve Dřevěnicích. 

 

P. Míka informoval o velkém úspěchu ţáků ve stolním tenise. Okresním 

přeborníkem  mladších ţáku se stal J. Míka. Ve čtyřhře se na prvním místě 

umístil Míka + Jína. V dorostenecké soutěţi se na 3. místě umístil J. Novák a ve 

čtyřhře spolu s J. Míkou obsadili druhé místo. 

 

P. Macáková informovala o znovuzařazení projektu na vybudování dětského 

hřiště do soutěţe. Dne 29.11. 2011 jsme byli obeznámeni, ţe nesplňujeme 

podmínky pro poskytování dotace na projekty Programu rozvoje venkova ČR na 

období 2007-2013, opatření III.2.1.2  pro 14. kolo. Jelikoţ jsme si byli jisti o 

správnosti našich kroků, podali jsme odvolání. Po tomto kroku došlo 

k přezkoumání naší ţádosti a našim připomínkám se vyhovělo. 

 

3. Finanční stav k 31.12.2011 

M. Říhová informovala o finančním stavu k 31.12. 2011.  V kase je 26.255,- Kč, 

na účtu v KB 34.100,- Kč a na účtu u Poštovní spořitelny 37.888,- Kč. 
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4. Zajištění místa pro konání letního dětského tábora 

Š. Kořínková informovala o zajištění místa pro konání letního dětského tábora. 

Tábor se letos bude konat v Hostinném, kde jsme si pronajali skautský dům. 

Zázemí je moc pěkné, k dispozici zde bude umělá dráha, hřiště, sokolovna, malá 

hala a mnoho dalšího. Tábor se bude konat od 30.6. do 13.7.2012. 

 

5. Kurz trenéra III. výkonnostní třídy ve volejbale 

Š. Kořínková informovala o moţnosti absolvovat volejbalový kurz trenéra III. 

výkonnostní třídy, který se koná v Hradci Králové. Kurz stojí 2000,-Kč/osobu. 

O kurz projevily zájem Š. Kořínková a M. Říhová.  

Hlasování o poskytnutí financí na kurz III. Výkonnostní třídy ve volejbale pro Š. 

Kořínkovou a M. Říhovou. 

Pro: 4 

Proti: 0 

Zdrţeli se hlasování: 2 

TJ Sokol Radim schválila uvolnění financí pro absolvování volejbalového 

kurzu. 

 

6. Plánované akce: 

 7.1. od 9:00 hod proběhne volejbalový turnaj trojic. 

 21.1. se v Kostelci nad Orlicí koná barevný volejbal. Uvaţujeme o účasti 

našich ţáků. 

 

7. Otevření Sportovního klubu 

23.12. 2011 došlo k otevření Sportovního klubu v místní klubovně TJ Sokol 

Radim. K situaci jsme byli dotlačeni uzavřením místního hostince „U Růţe“, 

kde se mnozí naši členové scházeli a kde se konaly i výborové a výroční schůze. 

Aby se v klubovně  mohlo obývat i v zimních měsících, došlo k výstavbě 

nového komínu, instalovala se krbová kamna a celá místnost se přeorganizovala. 
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Brigádnické hodiny si zde odpracovalo pár věrných členů. Otevřeno bude vţdy 

ve středu, pátek a neděli od 18,00 hod. Provoz bude zajištěn dobrovolníky, kteří 

se zde budou střídat dle předem stanoveného rozpisu. 

 

8. Termín výroční schůze 

Výroční schůze se vzhledem k absenci dostatečných prostor přesouvá na teplejší 

měsíce. 

 

9. Závěr 

Schůzi ukončila Š. Kořínková. Další schůze se koná v úterý 24.1. 2012 od 20,00 

hod v klubovně. 

 

 

 

 

 

V Radimi, 5.1.2012 

 

 

 

…………………………………   ……………………………. 

Zapisovatel       Ověřovatel 

 


